To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE ARAB POTASH Date: 17-03-2022 12:05:06 PM Subject: Other Material Information THE ARAB POTASH announces the occurrence of the following material event:	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البوتاس العربية التاريخ: 17-03-2022 05:05:06 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى تعلن شركة البوتاس العربية عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهري
Date of event: 16-03-2022	تاريخ الحدث الجوهري: 16-03-2022
Major transactions concluded by the Company and cancelations thereof, and the Board of Directors' evaluation of the anticipated impact of such transactions on the Company's profitability and its financial position	الصفقات الكبيرة التي تعقدها الشركة وإلغاء مثل هذه الصفقات، وتقييم مجلس الإدارة للأثر المتوقع لها على ربحية الشركة و مركزها المالي
With reference to the Instructions of Issuing Companies Disclosure, Accounting and Auditing Standards, kindly note that Sinochem Macao and APC Jordan agreed on potash supply from Jordan to China. The volumes involved are about (600) thousand tons including optional quantities, which will be shipped from March to December 2022. The terms and conditions are in line with the current market prices and terms.	إشارة لتعليمات إفصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق ، نرجو إعلامكم بأن شركة ساينوكيم مكاو (Sinochem Macao) الصينية وشركة البوتاس العربية اتفقتا على توريد البوتاس من الأردن إلى الصين. تبلغ الكميات المتفق عليها حوالي (600) ألف طن بما في ذلك الكميات الاختيارية والتي سيتم شحنها خلال الفترة من شهر آذار إلى شهر كانون أول 2022. هذا وتتوافق الشروط والأحكام المتفق عليها مع أسعار وشروط السوق الحالية.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: غدير داوود قاسم	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: غدير داوود قاسم